



January 26, 2007

Latest News

《反拐新闻文摘》目录

Guizhou Persists in “Severely Combating”

A Money-Grabbing Farmer Who Sold Three Boys Has Been Sentenced to Ten Years in Prison
More Than a Hundred Thai Women Suffer Being Collectively Trafficked to the Middle East and Prostitution in Brothels
Number of Victims of Trafficking from BiH Increasing

贵州坚持“严打”方针不动摇 保障社会稳定

贪财农民卖掉3名男婴被判10年

泰国逾百女子遭集体拐卖到中东地区妓院卖淫

南斯拉夫的波斯尼亚和黑塞哥维纳被拐卖受害人逐年增加

Article in Brief

Guizhou Persists in “Severely Combating”

Full story: <http://www.xinhuanet.com/chinanews/2007-01/10/>

Xinhua Online, window on Guizhou 10th January: Every level of Guizhou’s People’s Court is persisting in “severely combating” rigid guidelines according to the law every kind of serious criminal case will be brought to trial to ensure the stability of society. From January 1998 to September 2006, for the last nine years every level of Guizhou Province’s People’s Court has continued in strengthen it’s work in hearing criminal cases, punishing criminals, protecting the people, from start to finish it has persisted in

A Money-Grabbing Farmer Who Sold Three Boys Has Been Sentenced to Ten Years in Prison

Full text: <http://www.chinacourt.org/public/>

China Court Online, 11th January 2006: In order to get rich a farmer, Guimin Wang from Anyang District, Henan has surprisingly helped in the selling of three boys. On 30th June 2006 the defendant, Guimin Wang was arrested by a local public security policeman in Pingding District Shanxi Province. This year on 8th January, the People’s Court of Anyang District, Henan Province tried and closed this case of child trafficking, the defendant, Guimin Wang was sentenced to a fixed term of imprisonment of ten years for the crime of trafficking in children and fined 10,000 Yuan.

More Than a Hundred Thai Women Suffer Being Collectively Trafficked to the Middle East and Prostitution in Brothels

Full Story: <http://news.tom.com/2007-01-16/0027/47267145.html>

21:07, 16 January 2007, Jiangsu, China Online

On the 16th Thailand's People's Daily reported that more than a hundred Thai women had been tricked into going to the Middle East by Thai human traffickers and then resold to local brothels for prostitution. They were so grieved by their lives as prostitutes they wished they were dead. After a female Thai victim had escaped from a brothel of which the name is unknown, she exposed this tragedy involving the collective kidnapping of Thai women.

According to a report from the Thai People's Daily, the Thai police arrested a 32 year old Thai women, Yi La she is a member of the kidnapping ring. The suspects told the girls that they would introduce to them a well-paid job working in a restaurant to trick the Thai women into going to the Middle East, when the victims arrived in the Middle East their passports were immediately taken away from them and the women were coerced into prostitution.

Number of Victims of Trafficking from BiH Increasing

Full text: <http://www.humantrafficking.org/updates/489>

December 18, 2006

Bosnia and Herzegovina has successfully combated the trafficking of foreign women into its country, however, it is now dealing with an increased number of its own population being trafficked to other countries.

After the trafficking of women coming from foreign countries has been successfully prevented during the past 3-4 years, a new problem has now emerged - trafficking of girls and women from BiH, member of the State Coordinators Office for Fighting Human Trafficking and Head of the BiH Ministry of Foreign Affairs' Consular Department Borisa Arnaut said in Sarajevo.

For more information, visit: [The Organization for Security and Co-operation in Europe, Mission to Bosnia and Herzegovina](#)

贵州坚持“严打”方针不动摇保障社会稳定

全文: <http://www.xinhuanet.com/chinanews/2007-01/10/>

新华网贵州频道 1 月 10 日电：贵州省各级人民法院坚持“严打”方针不动摇，依法审判各种严重刑事犯罪案件，保障社会稳定。1998 年 1 月至 2006 年 9 月，九年来，贵州省各级人民法院不断加强刑事审判工作，惩罚犯罪，保护人民，始终坚持“严打”方针不放松，严厉打击各种严重刑事犯罪，依法审判了狐启佳等重大拐卖儿童犯罪等一批有重大社会影响的案件，通过依法严厉打击杀人、抢劫、拐卖妇女、毒品犯罪等贵州突出的严重危害社会治安的犯罪，遏制犯罪势头，为保障全省经济建设健康发展和人民群众安居乐业提供了有力的司法保障。

贪财农民卖掉 3 名男婴被判 10 年

全文: <http://www.chinacourt.org/public/>

中国法院网 2006-1-11 讯：河南安阳县农民王贵民为发财，竟然帮助他人出卖了 3 名男婴。2002 年 6 月把从云南省带来的刚满月的 2 名男婴以 11500 元价钱卖掉。1 名男婴以 11000 元价钱卖掉。

2006 年 6 月 30 日，被告人王贵民在山西省平定县被当地公安民警抓获。今年 1 月 8 日，河南省安阳县人民法院审结了这起拐卖儿童案，以拐卖儿童罪判处被告人王贵民有期徒刑十年，并处罚金 1 万元。

泰国逾百女子遭集体拐卖到中东地区妓院卖淫

全文: <http://news.tom.com/2007-01-16/0027/47267145.html>

2007年01月16日 21时07分 中国江苏网

泰国《民族报》16日报道，逾百名泰国女子遭泰国人口贩子诱骗到中东地区，再卖到当地妓院卖淫，过着痛不欲生的皮肉生涯，一名受害泰国女子从一家不知名妓院逃出后，揭发这起泰女集体遭诱拐的惨案。

据泰国《民族报》报道，泰国警方逮捕一名32岁的泰国女子拉依，她是诱骗集团的成员，涉嫌以介绍高薪的餐厅工作为由，诱骗泰国女子前往中东，当受害女子抵达中东后即扣留护照胁迫女子卖淫。

南斯拉夫的波斯尼亚和黑塞哥维纳被拐卖受害人逐年增加

2006年12月18日讯

全文：<http://www.humantrafficking.org/updates/490>

南斯拉夫的波斯尼亚和黑塞哥维纳成功地抗击了将外国妇女拐卖到本地的事件，但将本国妇女拐卖到其他国家的案件有增无减。

南斯拉夫外交部领事司 Borisa Arnaut 司长在萨拉热窝指出：在过去的3-4年间，成功地抗击了将外国妇女拐卖到本地的事件后，又出现了新的问题，即将波斯尼亚和黑塞哥维纳的妇女拐卖到其他国家。

需更多信息访问：[The Organization for Security and Co-operation in Europe, Mission to Bosnia and Herzegovina](http://www.un.org/News/Press/docs/2006/200612/20061218.un.org.unhcr.en.html)

For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:

UNIAP Regional news digest:	melissa.stewart@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest:	kristy.fleming@undp.org
UNIAP China news digest:	uniapchina@yahoo.com.cn
UNIAP Lao news digest:	phadsada.chanthavong@undp.org
UNIAP Myanmar news digest:	ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest:	uniap_thai@un.or.th
UNIAP Vietnam news digest:	uniapvietnam@vnn.vn

Publication of the information herein does not constitute an official endorsement or approval by the United Nations Inter-Agency Project against Human Trafficking in the Greater Mekong Sub Region China. The views, opinions, and validity of information expressed are solely the responsibility of the original source.

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word 'Subscribe' in the subject line to uniapchina.feng@gmail.com. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found in our Website:
<http://uniap.law.pku.edu.cn>

UNIAP China Office

Address: Room 210, Building 4, No. 28 Donghousiang, Andingmenwai,
Beijing 100011, P.R. China

Tel: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671

Fax: (+ 86 10) 6420 3115

Email (general): uniapchina@yahoo.com.cn

Website: <http://uniap.law.pku.edu.cn> , and www.no-trafficking.org

本刊所登消息并不代表 UNIAP 办公室的意见和观点，由原信息部门负责。

如您想预订，请回邮件至 uniapchina@yahoo.com.cn，注明预订即可。如果您不希望收到 UNIAP 提供的信息，请在回信中答复“不预订”。

往期的中国反拐新闻文摘可查寻 UNIAP 中国办公室（UNIAP China）的网址
<http://uniap.law.pku.edu.cn>

UNIAP 中国办公室

地址：中国北京安定门外东后巷 28 号 4 号楼 210 室

邮编：100011

电话：(+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671

传真：(+ 86 10) 6420 3115

电子邮件 (办公室)： uniapchina@yahoo.com.cn

项目网页: <http://uniap.law.pku.edu.cn> , and www.no-trafficking.org